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1. Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordningen fastställdes. 

2.  Val av justerare 

Kerstin Hållbus utsågs till justerare av dagens protokoll.  

3. Besök av funktionshinderinspektörer  

Stockholms stads funktionshinderinspektörer Lotta Hedstad och 

Ann-Kristin Sandebjer besökte rådet för att presentera den 

granskning som har gjorts i Hägersten-Liljeholmen under hösten 

2015.  

 

Funktionshinderinspektörerna berättade att de har i uppgift att 

granska och inspektera verksamheter inom funktionshinderområdet 

i Stockholms stad. Inspektörerna granskar insatser och 

biståndsbedömning enligt socialtjänstlagen, SoL, och lagen om stöd 

och service till vissa funktionshindrade, LSS. Syftet med 

inspektörsuppdraget är att ur ett brukarperspektiv säkerställa 

kvaliteten och uppmärksamma brister i stöd och service till personer 

med funktionsnedsättning med utgångspunkt från de centrala 

begreppen i lagstiftningen som bemötande, delaktighet och 

självbestämmande. Inspektörerna ska bidra till en god 

kvalitetsutveckling. 

 

Den granskning som har gjorts i Hägersten-Liljeholmen har 

inriktats på ärenden gällande personer med komplex problematik. 

Fokus i granskningen har varit på helhetssyn och tillgänglighet. 

Totalt har inspektörerna valt ut 45 ärenden som har aktgranskats. 

Aktgranskningen har belyst följande områden: ansökan, utredning, 

beslut, handläggarkontinuitet, SIP (samordnad individuell plan) och 

barnperspektivet. Funktionshinderinspektörerna gick igenom 

samtliga områden och redogjorde för vad de sett i granskningen. 

Granskningsresultatet sammanfattades enligt följande: 

- Det råder kontinuitet för brukarna i hög grad. 

- Handläggningsprocessen är i stort sett välfungerande med få 

undantag. 

- Handläggarstöd finns med flera olika checklistor och rutiner. 

- Rutiner finns för övergången Barn och ungdom. 

- Internkontroll av beställningar och genomförandeplaner 

finns. 

- Det finns en mall för beslutsformuleringar på klarspråk. 

- Den interna samverkan fungerar väl. Skriftliga rutiner finns 

för roll- och ansvarsfördelning i delade ärenden. 

- Handledning finns i tvärgrupper. 

 

Funktionshinderinspektörerna informerade att de har redovisat 

resultatet för ledning samt för biståndsbedömarna. De kommer även 
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att följa upp granskningen under våren 2016. Skriftlig 

sammanställning av granskningen kommer att presenteras i 

funktionshinderinspektörernas årsrapport.  

4. Nämndärenden 

Förvaltningen informerade om de ärenden som ska behandlas på 

stadsdelsnämndens sammanträde den 17 december. Rådet hade 

synpunkter på följande ärenden: 

 

Medborgarförslag för parken vid Kata Dalströmsgata 

Rådet instämmer med förslagsställaren att det är lämpligt med 

belysning i parken. Personer med fysiska funktionsnedsättningar har 

stora svårigheter att förflytta sig på platser med nedsatt belysning. 

 

Verksamhetsplan 2016 för Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd 

Rådet konstaterade att nämndens mål och aktivitet kring 

utbyggnaden av bostäder med särskild service sannolikt kommer att 

vara svår att uppfylla under 2016. Rådet ser att den nybyggnation 

som sker i stadsdelen främst genererar i bostadsrätter, detta är enligt 

rådet är ett stort problem då det minskar möjligheten för 

förvaltningen att inrätta bostäder med särskilt service i de 

nybyggnationer som planeras. Rådet anser att det är viktigt att det 

även byggs hyresrätter i stadsdelsområdet. Rådet vill även lyfta att 

det finns behov av boenden som passar för personer med 

elöverkänslighet. 

 

Rådet anser att nämndens årsmål på indikatorerna ”Andel personer 

med funktionsnedsättning som upplever att stadens inne och utemiljö 

är tillgänglig och användbar” samt ”Andel personer som tycker att 

det är lätt att kommunicera med Stockholms stad” har 

anmärkningsvärt låga målvärden, endast 60 % respektive 63 %.  

5. Övrig information från förvaltningen 

Förvaltningen informerade att rekryteringen av ny avdelningschef 

för social omsorg är avslutad. Den 1 februari tillträder Toni 

Mellblom. I avvaktan tillsättning vikarierar Eva Schweitz. 

6. Övriga frågor 

Inga övriga frågor.  

7. Avslutning av mötet 

Ordförande tackade samtliga ledamöter för dagens sammanträde och 

för det gångna året. Ordföranden förklarade mötet avslutat.  

 


